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Kakšno branje želimo v Naši komuni?
25 let izhujanja nekega časopisa najbrž ni kratka doba.

Še posebno ne la obtinsko gliu>ilo, ki živi tako rekoč iz
•neseca v mescc. iz tedna v teden in tigar drobtinice, ki
jih tsrkata in prebavlja, zastarajo prav tako hitro, kot se
pojavijo. S tem se je oavsezadnje srečala tudi Na£a
knmuna, lu prav letos beleži magičnih 25 let izhajanja.

Scveda tako pomemben časovni mejnik tudi vsem
nam, ki se trudimo okoli Naše komune, zastavlja vpraša-
nje: Je naše glasilo v vsem tem času doscglo tisto, kar je
hotelo? Za kar je bilo ustanovljeno? Je srž problemov,
s katerimi se otepamo iz dneva v dan na njegovih straneb
pnkazan tako, kot ielc bralci. občani? In kaj sionti. da
bo vsebina 5e boljša, še tehtenjša, pronicljivejša, morda
Se bolj kritična? Ta vpraSanja se postavljajo kar sama po
sebi, in zato najbrž ni bilo prav nii odveč, da smo jih na
sam predvečer praznika našega glasila zastavili tudi na-
šim občanom

Anton Ingolič, pisatelj z Vrhovcev:
»Mislim. da je Naša komuna zadnje leto kar dobro

urejevan list Prej se mi je zdelo njeno lice nekam slabo
stavljeno. manjkalo pa je tudi slik. Zdaj pa je branje kar
pestro in za viške prebivalce brez dvoma zanimivo. Če je
določen zapis opremljen še z ustrezno sliko, je še toliko
bolje. Kar pa Našo komuno bolj bero starcjši kot mlajii
ljudje. bi morale biti črke v njej veije in papir boljši.
Bolje jc namreč, da je obseg časopisa manjši, a vsebina
bolj čilljiva «

Metoda Zdeiar, bolničarka u Podpeči:
»Čeprav Komune ne prebiram ravno redno, vsakič ko

jo odprem, v njej najdem kaj zanimivega. Še najbolj mi je
všeč, da vsakokrat predstavite drug kraj, njegove proble-

me,'kulturo in podobno, iz česar lahko ilovek izve
marsikaj zanimivega. PogreSam pa pisanje o športu. To
mnoge zanima. Tudi o glasbi in glasbenih prireditvah
pišete premalo. Da je časopis (ako tanek, pa me sploh ne
moti, saj je važno le to, kaj v njem piie.«

Jože Suhadolnik, kmetovalec z Rakitne:
»Kdor hoče, lahko v Komuni sledi praktično o vseni,

kar se dogaja v občini. Glasilo se vsega po malem dota-
kne. Še posebej hvalevredno pa je, da je vsako 'rajžo'
v njem predstavljen drug kraj s svojimi posebnostmi.
Majhne črke pa me sploh ne motijo, kajti kdor jih ne vidi,
naj si natakne očala. Edino, kar morda pogrešam v časo-
pisu, je vei strokovnega pisanja s področja kmetijstva in
živinoreje.«

Alenka Mahne, dijakinja ESŠ iz Kamnika pod
Krimom:

»Zdi se mi, da je to kar v redu časopis. V njem jc
veliko reportaž, še posebeno zanimiva pa je rubrika
»Predstavljamo vam na5 kraj«. Tu človek izve marsikaj
zanimivega. Tudi Sporta je po mojem čisto dovolj in
edino, kar pogrešam je humor. Tega bi lahko bilo več.
Skralka, časopis kot tak mi je kar všei in ga prebiram,
kadar le utegnem.«

Peler Sve»e, uienec iz Jezera:
»Sam v Naši komuni še najraje prebiram članke o raz-

nih gasilskih tekmovanjih, kajti teh se tudi sam udeležu-
jem. Škoda pa je, ker časopis ni nekoliko dcbclcjši Tako
zdaj v njem oiitno ni dovolj prostora za šport, manjka pa
tudi humorja. Kot raznašalec pa se vsakič srečujem še
z eno pomanjkljivostjo: mnogi občani Komune sploh ne
dobijo!«
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